
Kortrapport från BDBF styrelsemöte 2015-05-06 
 

 
• Kassören redovisade utfall t o m 2015-04-14. Prognosen av att 

räkenskapsåret går något plus kvarstår. 
• Landslaget har varit på Tofta. Hans berättar nästa möte. 
• Nya grepp, facebook, kortare besök hos klubbarna och liknande förbättringar 

diskuterades. 
• Norska spelare har kontaktat styrelsen och vill spela i Bohuslän (ligan, 

allsvenskan och DM-lag). Ordf. har hälsat välkommen och förklarat 
premisserna med klubbtillhörighet etc. 

• Beslutat om klubbledarutbildning i höst. 
• Utvärdering av klubbträffen gjordes. Sammanställning finns på hemsidan i 

särskilt dokument. 
• Beslutat att alla parfinaler ska ha kval nästa säsong. 
• Beslut om kvalavgift 30 kr/spelare. Styrelsen skickar anvisningar till 

arrangerande klubbar. 
• Styrelsen ska ansvara för att tillräckligt många klubbar kör kval och att de har 

tillräcklig geografisk spridning. 
• Sekreterare och ordförande ska skicka riktade brev till klubbar som inte anmält 

silvertävling (med ev. rallystatus) inför nästa säsong. 
• Avgifter för säsongen 2015/16 faställdes. Kommer att publiceras på hemsidan 

senare. 
• Ingen klubb har hittills anmält intresse att arrangera guldtävling nästa säsong 

så nu krävs snabba beslut om vi ska vara med i Västrallyt. 
• Årsmötet ska förberedas och hållas lördag 5 sept och en 

silvertävlingarrangeras samtidigt. 
• Ej utdelade medaljer och priser till ett antal tävlingar kommer att utdelas på 

årsmötet. 
• Tävlingsprogram 2015/16 fastställt och finns på hemsidan (men kan 

naturligtvis kompletteras/ändras med nya arrangemang). 
• Nyhetsbrev sammanställt av Ulf Halvorsen kommer inom kort. 
 
 
Sammanfattat av 
Lars-Göran Larsson, sekreterare 
 


